
ЧИТАЙ 
І МОВУ ВИВЧАЙ!

Як писати імена

Софійка написала на “долоньці довіри” імена рідних та 
близьких, яким вона може довіряти.

Зверни увагу! Імена, по батькові та прізвища 
людей завжди пишуться з великої букви. Це 
власні назви, вони позначають унікальні, 
одиничні предмети:

Тарас, Марина, Софійка, Ірина Олексіївна, 
Іван Франко.

А от слова, що позначають предмети загалом, — 
це загальні назви. Їх пишемо з малої букви: 

мама, тато, пані, дідусь, хрещена, учителька.

!



Тепер ти знаєш більше про вживання великої 

букви і можеш правильно писати імена людей!

Підпиши персонажів історії, уживаючи  
власні та загальні назви.


